

Prince George's Community College

Adult Education English for Speakers of Other Languages (ESL)

<p>Do you want to improve your English speaking, listening, reading and writing skills?</p>	<p>هل تريد تحسين لغتك الإنجليزية في مهارات التحدث والاستماع والقراءة والكتابة؟</p>
<p>Adult Education ESL is for you if:</p> <ul style="list-style-type: none"> • You do not speak or comprehend English. OR • You speak and comprehend some English, but want to improve your English for employment. OR • You want to improve your English so you can help your children in their school life. OR • You want to learn about American culture and citizenship while you improve your English. OR • You want to prepare to take GED classes to get a U.S. high school diploma. 	<p>إذا فبرنامج إي أس أل لتعليم الكبار Adult Education ESL يناسبك إذا:</p> <ul style="list-style-type: none"> • كنت لا تتحدث اللغة الإنجليزية أو تفهمها. أو • إذا كنت تتحدث الإنجليزية أو تفهمها إلى حد ما، ولكنك تريد تحسين لغتك الإنجليزية للحصول على وظيفة. أو • كنت تريد تحسين لغتك الإنجليزية حتى تتمكن من مساعدة أبنائك في حياتهم المدرسية. أو • كنت تريد أن تتعرف على الثقافة والمواطنة الأمريكية أثناء تحسين لغتك الإنجليزية. أو • كنت تريد التحضير لحضور الحصص الدراسية الخاصة باختبار تطوير التعليم العام (GED) للحصول على شهادة الثانوية العامة الأمريكية.
<p>Adult Education ESL courses offer...</p> <ul style="list-style-type: none"> • Instruction and practice in speaking, understanding, reading, and writing English • Instruction and practice in English pronunciation and grammar. • Lessons that focus on the English needed on the job and in the community. • Lessons that teach about American culture and the rights and responsibilities of citizenship. 	<p>يوفر لك برنامج إي أس أل لتعليم الكبار Adult Education ESL ..</p> <ul style="list-style-type: none"> • تعلم وممارسة مهارات التحدث والقراءة والكتابة باللغة الإنجليزية وفهمها. • تعلم وممارسة نطق اللغة الإنجليزية وقواعدها. • تعلم الدروس التي تركز على اللغة الإنجليزية اللازمة في السياق الوظيفي وفي المجتمع. • تعلم الدروس التي تنقل معرفة حول الثقافة الأمريكية وحقوق ومسؤوليات المواطنة.
<p>Courses are available...</p> <ul style="list-style-type: none"> • Two evenings a week • Three evenings a week • Saturday mornings • Three mornings a week 	<p>الدورات التدريبية متاحة في ...</p> <ul style="list-style-type: none"> • فترتين مسائليتين في الأسبوع • ثلاث فترات مسائية في الأسبوع • فترات صباحية في أيام السبت • ثلاث فترات صباحية في الأسبوع
<p>There is no tuition for most Adult Education ESL courses. Students spend approximately \$45-50 per class for books.</p>	<p>لا توجد رسوم دراسية لمعظم دورات برنامج إي أس أل لتعليم الكبار Adult Education ESL. حيث ينفق الطلاب حوالي 45-50 دولارًا في الفصل الدراسي مقابل الكتب.</p>
<p>For more information on these classes, please call (301) 546-8350, or email adulthoodeducation@pgcc.edu.</p>	<p>لمزيد من المعلومات حول هذه الدورات، يرجى الاتصال على رقم 546 8350 (301)، أو التواصل عبر البريد الإلكتروني adulthoodeducation@pgcc.edu.</p>

This translation was made possible with the support of the Crimsonbridge Foundation.

Funding for the Adult Education Program is provided by:
 Prince George's Community College
 The Maryland Department of Labor, Licensing and Regulation
 The US Department of Education.